

五天四夜 河内/下龙湾/三谷

5D4N HANOI/HALONG BAY/TAM COC

第一天 吉隆坡 / 河内 (午/晚餐)
到達河内-内牌国际機場後由專業導遊迎接轉乘空調旅遊巴士.參觀巴亭广场,胡志明主席寢陵及故居(高架屋),一柱廟和文廟(越南首间大学).午餐後,送回住宿酒店,自由活动.晚餐於當地餐廳.

第二天 河内 / 下龍灣 (早/午/晚餐)
早餐後,參觀国家歌剧院,镇国寺,觀光市内著名的還劍湖和 36 古式街道购物.午餐后,乘車(约四个小时的车程)前往在廣宁省的下龍灣市,下龍灣在一九九四年已獲得聯合國科教文公認為世界天然之遗产,为越南著名岛屿风景区.沿途旅客可观赏到越南北部各省农村淳朴之风景.晚餐於當地餐廳.

第三天 下龍灣 (早/午/晚餐)
早餐後乘船環遊素有“海上桂林”之稱的下龍灣, 气势磅礴的非凡魅力尽收眼廉.穿梭在岛屿之间,您会惊讶發現各个岛屿雄姿万千,独得美态,自海中凸出之奇形異状的天然巨石,冠为奇观.乘船漫遊近四小时,沿途參觀天宫洞和藏木洞,洞內許多独特的天然奇岩,像一座天然的楼台,石洞及各式栩栩如生的钟乳石洞令人叹为观止! 山石嶙峋和幽暗的山洞更是许多神話故事传说的来源之地,風景之旖丽可媲美桂林.午餐於船上享用海鮮餐.傍晚时分,觀賞素有盛名的水上木偶戲表演和欣賞當地传统民謠.随之前往下龍灣最大的皇家赌场.

第四天 下龍灣 / 三谷 / 河内 (早/午/晚餐)
早餐後,乘車返回河内市.路径海防,车观海防市容.午餐后,乘車前往三谷碧洞(俗称小下龙湾).抵达三谷后,乘坐竹筏於溪流中,并遊覽素有“陆地下龙”之称的三谷.在此,客人可观赏天然巍丽的三谷美景.随之,前往参观越南大诗人(阮柔)的故乡-碧洞.完毕后,乘車回返河内,晚餐於當地餐廳.

第五天 河内 / 吉隆坡 (早餐)
早餐後, 自由活动至集合时间,送往機場啟程回國,結束五天愉快旅程.

DAY 1 KUALA LUMPUR / HANOI (L/D)
Upon arrival at Noi Bai International airport, met by our representative. Take Hanoi city tour covering Ba Dinh Square, Ho Chi Minh Mausoleum & residence, One Pillar Pagoda and Temple of Literature (The 1st University of Vietnam). After lunch, transfer to hotel for check-in. Free & own leisure .Dinner at local restaurant.

DAY 2 HANOI / HALONG (B/L/D)
After breakfast, sightseeing at State Theater , Tran Quoc Pagoda , Hoan Kiem Lake, 36 ancient street and shopping. After lunch, proceed to Halong town. Halong Bay was awarded by UNESCO as a natural heritage in 1994 .This four hour drive will show you the diversity of the North Vietnam villages and rice fields along the journey. A sumptuous dinner awaits you at local restaurant.

DAY 3 HALONG (B/L/D)
After breakfast, 4 hours boat trip in Halong Bay to view multi-shaped rocks and visit the dramatic caves, grottos such as: Paradise Grotto and Wooden Stakes Cave. Lunch will be served on boat with the fresh seafood. In evening, enjoying the water puppet show, which is the number one Vietnamese folk song and Vietnamese cultural show. After all proceed to Hoang Gia Casino which is the biggest casino in Halong.

DAY 4 HALONG / TAM COC / HANOI (B/L/D)
After breakfast, return to Hanoi. After Lunch, drive to Tam Coc and climb board a tiny boat for a peaceful cruise up the river (Tam Coc was known as Halong Bay on land). Tam Coc is best explored by boat as there are a series of interlinks caves and rowing through these natural marvels is quite a thrill. Then, visit to Bich Dong (Blue grotto). After Lunch at local restaurant, return to Hanoi. In evening, a sumptuous dinner awaits you at local restaurant.

DAY 5 HANOI / KUALA LUMPUR (B)
Bidding farewell to Vietnam, free & leisure until transfer to airport for departure with a sweet memories.